
SE-PO.0052-8/10
P R O T O K Ó Ł      Nr  LXIX/10

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w d  niu   27 maja 2010 roku  

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  18

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - nieobecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - nieobecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - nieobecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - obecny
16. Marek Rajca - obecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - obecna

Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Otwieram LXIX sesję Rady Miejskiej, zwołaną na podstawie Ustawy o samorządzie gminnym. Witam 
wszystkich gości Burmistrza Miasta, Sekretarz Miasta, Skarbnika Miasta

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :
Burmistrz Marek Mrozowski, Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska,Sekretarz Miasta – Dorota Bąk, 
Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek, dyr. MOSIR Henryk Michalski, Z- ca dyr. ZBK Maciej 
Bednarczyk, vice Prezes Górnika Piaski Dariusz Pietrzykowski, mieszkaniec, Przemysław Szałański
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Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Stwierdzam, że na sali obrad jest wystarczająca liczba radnych do kontynuowania obrad

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
W pkt. 5 są propozycje aby umieścić projekty uchwał po wczorajszym zaopiniowaniu przez Komisję
Finansowo – Budżetową ( nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działki 2/9 i 2/10 przy 
ul. Handlowej, oraz sprzedaż działki nr 2/8 przy ul. Handlowej ) jest autopoprawka do uchwały zmiany 
w budżecie na 2009 rok, na wniosek przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej proponuję 
w pkt.8 w porządku obrad dzisiejszej sesji dodać zdanie - podjęcie uchwały

PROPONOWANY
PORZĄDEK OBRAD  LXIX SESJI
RADY MIEJSKIEJ  W CZELADZI

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej  sesji:

a)  LXVI sesja posiedzenie z 29 kwietnia 2010r
5. Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami.
6. Interpelacje i wnioski radnych.

Te m a t y   z  r a m ow e g o   p l a n u  p r a c y  Ra d y  M i e j s k i e j  :
       7.    Sport w mieście. Funkcjonowanie i analiza działalności  MOSiR, klubów sportowych     

 oraz klas sportowych w mieście.
 8     Pomoc gminy dla rodzin zastępczych. - podjęcie uchwały

 9.  Dyskusja i  głosowanie nad projektami  uchwał w sprawie      :  
D o t y c z ą c e  p r z y j ę c i a 
P r o g r a m ó w  w  z a k r e s i e 
z a s p o k a j a n i a  z b i o r o -
w y c h  p o t r z e b  w s p ó l n o -
t y :
Przyjęcia Programu Ograniczenia Ni-
skiej Emisji dla budynków mieszkal-
nych zabudowy rozproszonej (budyn-
ków jednorodzinnych) dla miasta Cze-
ladź. 
1 . 1
D o t y c z ą c e  z m i a n  w 
b u d ż e c i e  m i a s t a  n a 
2 0 1 0 r . :
1 . Zmian w budżecie miasta na 2010 
rok
D o t y c z ą c e  n a d a n i a 
n a z w y  p a r k o w i :
2. Nadania nazwy parkowi w mieście 
Czeladź

D o t y c z ą c e  i n n y c h 
s p r a w  z a s t r z e ż o n y c h 
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u s t a w a m i  d o 
k o m p e t e n c j i  r a d y :  
3.1Rozpatrzenia skargi Pani 
Mirosławy Budnej dotyczącej 
przewlekłego działania ze strony 
Zakładu Budynków Komunalnych w 
Czeladzi. 
3.2Zmiany w uchwale 
LXVII/1153/2010 Rady Miejskiej w 
Czeladzi z dnia  29 kwietnia 2010r w 
sprawie ustalenia opłat za niektóre 
świadczenia publicznych przedszkoli 
samorządowych. 
3Rocznego sprawozdania 
finansowego Muzeum SATURN w 
Czeladzi.
4Zatwierdzenia taryf za dostarczaną 
wodę i odprowadzanie ścieków.
4.1Dopłaty do ceny 1m3 dostarczonej 
wody oraz odprowadzonych ścieków 
wynikającej z taryfy za dostarczoną 
wodę i odprowadzanie ścieków na 
terenie Gminy Czeladź, zatwierdzonej 
uchwałą Nr … Rady Miejskiej w 
Czeladzi
D o t y c z ą c e  n a b y w a n i a 
n i e r u c h o m o ś c i  o r a z 
i c h  w y n a j m o w a n i a  n a 
c z a s  o z n a c z o n y :  
5.0Nabycia do gminnego zasobu 
nieruchomości działki nr 2/9 k.m. 52 o 
powierzchni 772 m 2 oraz działki nr 
2/11 k.m. 52 o powierzchni 1817 m 2 
położonych przy ul. Handlowej w 
Czeladzi. 
5.1Nabycie do gminnego zasobu 
nieruchomości działki 2/9 i 2/10 przy 
ul. Handlowej, oraz sprzedaż działki nr 
2/8 przy ul. Handlowej )
5.2Sprzedaży działki  nr 2/8 k.m. 52 o 
pow. 4491m2  położonej przy ul. 
Handlowej w Czeladzi.
5Przyjęcia od Powiatu Będzińskiego 
darowizny nieruchomości ozn. nr 
działki 227/5 k.m. 13 o pow. 302 m 2 
położonej przy ul. Szpitalnej w 
Czeladzi
6Wyrażenia zgody na zawarcie 
umowy najmu lokalu użytkowego 
usytuowanego w budynku przy ul. 
Sikorskiego 7A w Czeladzi z 
dotychczasowym najemcą na czas 
oznaczony 5 lat
7Wyrażenia zgody na zawarcie 
umowy najmu lokalu użytkowego 
usytuowanego w budynku przy ul. 17-
go Lipca 23 w Czeladzi z 
dotychczasowym najemcą na czas 
oznaczony 5 lat
8Wyrażenia zgody na zawarcie 
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umowy najmu lokalu użytkowego 
usytuowanego w budynku przy ul. 17-
go Lipca 17B w Czeladzi z 
dotychczasowym najemcą na czas 
oznaczony 5 lat
9Wyrażenia zgody na zawarcie 
umowy najmu lokalu użytkowego 
usytuowanego w budynku przy ul. 11-
go Listopada 9B w Czeladzi z 
dotychczasowym najemcą na czas 
oznaczony 5 lat
10Wyrażenia zgody na oddanie w 
najem lokalu użytkowego 
usytuowanego w budynku położonym 
w Czeladzi przy ul. Bytomskiej 33 z 
dotychczasowym najemcą na czas 
oznaczony 3 lat
10.1Wyrażenia zgody na przedłużenie 
umowy najmu lokalu użytkowego 
usytuowanego w budynku przy ul. 17 
Lipca 12 w Czeladzi z 
dotychczasowym najemcą na czas 
oznaczony 5 lat. 
10.2Wyrażenia zgody na przedłużenie 
umowy najmu lokalu użytkowego 
usytuowanego w budynku przy ul 
Katowickiej 34 w Czeladzi z 
dotychczasowym najemcą na czas 
oznaczony 3 lat. 
D o t y c z ą c e 
w y d z i e r ż a w i a n i a 
n i e r u c h o m o ś c i :
11Przedłużenia umowy dzierżawy 
działki nr 28/29 k.m. 47 o pow. 23 m2 

położonej przy ul. Trznadla w Czeladzi
12Przedłużenia umowy dzierżawy 
części działki nr 13/1 k.m. 50 o pow. 
344 m2 położonej przy ul. 3 Szyb w 
Czeladzi
13Przedłużenia umowy dzierżawy 
części działki nr 54/1 k.m. 13 o pow. 
122 m2 położonej przy ul. Ogrodowej 
w Czeladzi
14Przedłużenia umowy dzierżawy 
części działki nr 54/1 k.m. 13 o pow. 
172 m2 położonej przy ul. Ogrodowej 
w Czeladzi
15Przedłużenia umowy dzierżawy 
części działki nr 54/1 k.m. 13 o pow. 
123 m2 położonej przy ul. Ogrodowej 
w Czeladzi
16Przedłużenia umowy dzierżawy 
części działki nr 54/1 k.m. 13 o pow. 
114 m2 położonej przy ul. Ogrodowej 
w Czeladzi
17Przedłużenia umowy dzierżawy 
części działki nr 54/1 k.m. 13 o pow. 
113 m2 położonej przy ul. Ogrodowej 
w Czeladzi
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18Przedłużenia umowy dzierżawy 
części działki nr 227/3 k.m. 13 o pow. 
15,20 m2 położonej przy ul. 
Szpitalnej-Bocznej  w Czeladzi
19Przedłużenia umowy dzierżawy 
części działki nr 79/10 oraz części 
działki nr 79/7 k.m. 6 o pow. 400 m2 
położonych przy ul. Szpitalnej  w 
Czeladzi
D o t y c z ą c e  s k ł a d u 
o s o b o w e g o  k o m i s j i 
R a d y  M i e j s k i e j
20Zmiany uchwały Nr XLI/589/2008 w 
sprawie powołania i ustalenia składów 
osobowych doraźnych Komisji Rady 
Miejskiej w Czeladzi. 

10. Odpowiedzi  na interpelacje i wnioski radnych. 
11. Zapytania i  interwencje radnych.
12. Odpowiedzi  na zapytania i interwencje radnych. 
13. Przedstawienie i rozpatrzenie spraw kierowanych do Rady Miejskiej.
14. Sprawy bieżące.
15. Zamknięcie obrad sesji.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Stwierdzam, że dzisiejszy porządek obrad sesji został przez Rade przyjęty

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Radny Andrzej Światek : Proponuję uczcić minutą ciszy pamięć radnych, którzy odeszli w trakcie
20 – lecie samorządu terytorialnego

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są uwagi do protokołu z dnia 29 kwietnia 2010r

GŁOSOWANIE za przyjęciem protokołu z dnia 18.03.2010

     13     głosów za
       1  głos  przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

protokół został przyjęty

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są pytania do informacji międzysesyjnej 
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1. Radny Ireneusz Gawroński : Chciałbym zapytać przy jakim pomniku na Piaskach zostały 
zasadzone róże, gdzie ewentualnie w jakich miejscach będziemy sadzić kwiaty

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Radny Andrzej Świątek : Chodnik przy sklepie Biedronka na ul. Dehnelów stan tego chodnika 
jest opłakany, droga równoległa, która biegnie od ul. Dehnelów do Kościoła pod wezwaniem św. 
Wojciecha stan asfaltu, ( projekt obwodnicy ) czy nie można by podzielić tego projektu na etapy i 
wydzielić z tego zadania 1 etap i wykonać ten chodnik, ludzie się skarżą, że do pracy ani do kościoła 
nie mogą dojść, kontrola zamówień publicznych w 2009 roku, ile mieszkań socjalnych ZBK 
przeznaczyło na rzecz Czeladzkiej Spółdzielni Mieszkaniowej przez okres 3 lat,i ile z tych mieszkań 
Czeladzka Spółdzielnia Mieszkaniowa przeznaczyła na eksmitowanych przez nią mieszkańców 
Czeladzi, 20 lat temu kiedy zaczynaliśmy pracę w samorządzie naczelna kwestią była sprawa
jakości wody co się okazuje, że po 20 latach sprawa wróciła do tamtego stanu ponieważ smakowo 
ta woda w, żaden sposób nie odpowiada oczekiwaniom mieszkańców, co się stało, że zapomnieliśmy 
o tym, że my mamy takie duże złoża wody pitnej, dlaczego wodę pitną kupujemy w większej ilości 
niż, czerpiemy z własnych zasobów, dlaczego dzisiaj miasto musi kupować więcej wody z GPW
niż pozyskuje je ze studni głębinowych

Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska : Proszę o przygotowanie pytań na piśmie, gdyż wypowiedzi były 
trudno zrozumiałe

Radny Marian Kita : Chciałbym poinformować wszystkich radnych, że dzisiaj jest koncert Ave Maria
żeby była prowadzona sesja dynamicznie, żebyśmy mogli iść na ten koncert
Panie Andrzeju ja sobie nie życzę, żeby Pan oceniał moje interpelacje
wjazd do miasta wymalowane szubienice, czyszczenie dna Brynicy zwracam się przez radę do posłów
i senatorów o nowelizacje ustawy aby rzeka na terenie danego miasta była pod opieka tego miasta
wjazd z ul. Grodzieckiej na ul. Kombatantów, ludzie zwracają się aby zrobić przystanek na żądanie w 
zatoce na ul .Kombatantów

Radny Ireneusz Gawroński : Gimnazjum nr 3 Piaski sprawa naprawienia chodnika, Gimnazjum nr 1
zły stan parkietu, kolejna sprawa to żywopłot na ul. Sikorskiego, prośba o zakupienie dodatkowych 
flag z herbem naszego miasta w ramach promocji miasta, ul. Katowicka na wysokości budynku nr 149 
nie ma tam kanalizacji i mieszkańcy zrobili sobie rynnę spustową woda ta leci prosto do parku
i podmywa nowo wybudowaną ścieżkę rowerową, udrożnienia podłączenia do kolektora w ul. 
Szybikowej studzienek burzowych usytuowanych na parkingu przy ul. Cmentarnej, wycięcie krzaków
i uporządkowanie terenu między nieruchomościami 28 i 30 przy ul. 3 Kwietnia
doświetlenie przejścia przy ul. 3 Kwietnia, likwidacja zapadliska na ul. Borowa od nr 135 – 137
oraz chodnika obok przystanku autobusowego na ul. Nowopogońskiej, uszkodzona wiata 
przystankowa na Józefowie, kradzież lustra panoramicznego z ul. Kościuszki i ul. Sikorskiego
rynek sprawa zamontowanych urządzeń dla dzieci jedno z nich jest uszkodzone

Radny Janusz Gątkiewicz : Końcówka ul. Mysłowickiej bardzo duże dziury, ul. Nowopogońska
to samo, dziękuję w imieniu mieszkańców ul. Słowiańskiej za dokonany remont tej ulicy
procedura postępowania w przypadku rannych zwierząt na drogach

Radny Dominik Penar : Proszę o informację dot. wykazu nieruchomości planowanych do sprzedaży 
przez Gminę pod budownictwo mieszkaniowe jednorodzinne oraz umieszczenie tej informacji na 
stronie internetowej jako stałą zakładkę, proszę o przygotowanie syntetycznej informacji dot. 
wykorzystania logotypu i herbu miasta przez osoby oraz instytucje ze wskazaniem wniosków 
złożonych o wykorzystanie herbu oraz logotypu, proszę o zmieszczenie na stronie internetowej miasta 
informacji dot. złożonych interpelacji, wniosków, a także klubów radnych

Radna Danuta Walczak : Czy jest możliwość zamontowania na przystankach dodatkowych ławek 
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z boku wiaty, proszę zwrócić uwagę na porządkowanie terenu wokół przystanków, nie zawsze jest 
to dobrze zrobione

Radny Czesław Badura :  Ul. 17 Lipca dojazd do Mopsu, ul. 17 Lipca  9,11 brak oświetlenia
przycięcie drzew, Parking samochodowy na ul. Tuwima, ul. Czysta i Spółdzielcza tyrudno tam 
przejechać

Radny Andrzej Świątek : Proszę o dostarczenie radnym druków interpelacji

Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Sport w mieście. Funkcjonowanie i analiza działalności  MOSiR, klubów sportowych oraz klas 
sportowych w mieście.

Temat omawia Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek Słabikowska

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Grażyna Strączek
2. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska
3. Radny Dominik Peanar
4. Radna Teresa Kosmala
5. Radny Andrzej Mentel
6. Radny Marian Kita
7. vice Prezes Górnika Piaski Dariusz Pietrzykowski
8. Sylwester Iwanowski Prezes Szkolnego Związku Sportowego
9. Przemysław Szałański
10. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej

składa wniosek formalny o zamknięcie dyskusji
11. Radny Andrzej Świątek Panie Przewodniczący manipuluje Pan dyskusją i zabrania Pan 

zabrania głosu w trybie ad vocem

GŁOSOWANIE za wnioskiem 

     15    głosów za
       2  głosy przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Pomoc gminy dla rodzin zastępczych. - podjęcie uchwały

Temat omawia Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek Słabikowska

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli
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1. Radny Marek Rajca
2. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Radna Grażyna Strączek 
4. Radny Ireneusz Gawrońskiemu ( proponuje dokonać modyfikacji tekstu tej uchwały )
5. Radna Teresa Kosmala
6. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej

proponuję po nagłówku tej uchwały po wyrażeniu 2011 skreślić wyraz ( przeznaczonych ) 
odczytuje modyfikację treści uchwały projekt uchwały w sprawie apelu do Powiatu 
zwiększenia środków budżetowych przeznaczonych w 2010 i 2011 na pomoc rodzinom 
zastępczym

GŁOSOWANIE za modyfikacją uchwały

     16     głosów za
       0  głosów przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Proponuję zmianę w porządku obrad dot. kolejności podejmowanych uchwał aby jako pierwsza 
była podejmowana uchwała w sprawie nadania nazwy parkowi w mieście Czeladź

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ogłaszam 10 minut przerwy

wznawiam obrady po przerwie

Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Ppkt. 1

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy parkowi w mieście Czeladź

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Odczytuje pismo Związku Harcerstwa Polskiego

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Burmistrz Marek Mrozowski
3. Radny Andrzej Świątek

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Kto z państwa jest za podjęciem uchwały

GŁOSOWANIE za modyfikacją uchwały

     14     głosów za
       0  głosów przeciw
       0  głosów wstrzymujących się
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ppkt. 2

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ograniczenia Niskiej Emisji dla budynków mieszkal-
nych zabudowy rozproszonej (budynków jednorodzinnych) dla miasta Czeladź

GŁOSOWANIE 

     14     głosów za
       0  głosów przeciw
       0  głosów wstrzymujących się

ppkt. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2010 rok

Radna Grażyna Strączek przedstawia opinię Komisji Finansowo – Budżetowej 

Głosowanie

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - nieobecna
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - nieobecny
8. Marian Kita - za
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - za
11. Andrzej Mentel - za
12. Jolanta Moćko - nieobecna
13. Marcin Musiał - nieobecny
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - za
16. Marek Rajca - za
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - za
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - za
21. Danuta Walczak - za

ppkt. 4

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Mirosławy Budnej dotyczącej przewlekłego 
działania ze strony Zakładu Budynków Komunalnych w Czeladzi

Temat uzupełnia Mirosława Budna
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Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli 

1. Radny Czesław Badura
2. Z- ca dyr. ZBK Maciej Bednarczyk
3. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
4. Sąsiadka Pani Mirosławy Budnej
5. Radny Andrzej Świątek składam wniosek aby sprawę tą zbadała Komisja Społeczna
6. Radny Janusz Gątkiewicz
7. Radna Teresa Kosmala
8. Burmistrz Marek Mrozowski
9. dyr. Mops Teresa Banaś
10. Radny Marek Rajca
11. Radna Danuta Walczak
12. Radny Władysław Oczkowicz

Głosowanie w sprawie powołania komisji do rozpatrzenia sprawy Pani Mirosławy Budnej

GŁOSOWANIE 

       3     głosy za
     11  głosów  przeciw
       2  głosy wstrzymujące się

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały o uznanie skargi za bezzasadną

      11     głosów za
        2  głosy  przeciw
        3  głosy wstrzymujące się  

ppkt. 5

Projekt uchwały zmiany w uchwale LXVII/1153/2010 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia  29 kwietnia 
2010r w sprawie ustalenia opłat za niektóre świadczenia publicznych przedszkoli  samorządowych.

Temat omawia Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska

Przewodniczący Komisji Edukacji Dominik Penar : Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowała ten 
materiał

Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej  : Komisja pozytywnie zaopiniowała ten materiał

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Jolanta Moćko  - Z -ca Przewodniczącego Rady Miejskiej : ogłaszam 5 minut
       przerwy

wznawiam obrady po przerwie
3. Radny Dominik Penar
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GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      11     głosów za
        1   głos  przeciw
        1     głos wstrzymujący się  

ppkt. 6

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania  finansowego Muzeum SATURN w 
Czeladzi

Temat omawia dyr. Muzeum Saturn Iwona Szaleniec

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. dyr. Muzeum Saturn Iwona Szaleniec
3. Burmistrz Marek Mrozowski
4. Radna Danuta Walczak
5. Radny Janusz Gątkiewicz

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      13     głosów za
        0   głosów  przeciw
        2     głosy wstrzymujące się  

ppkt. 7

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za dostarczaną wodę i odprowadzanie ścieków

Temat omawia Prezes ZIK Jerzy Matyja

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Grażyna Strączek
2. Radny Władysław Oczkowicz
3. Radna Teresa Kosmala
4. główny Księgowy ZIK Grzegorz Gruszczyński
5. Radny Andrzej Świątek
6. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej 
7. Burmistrz Marek Mrozowski Zapytuje Radnego Andrzeja Świątka( Panie Radny Światek co to 

jest księgowość kreatywna )
8. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej : składa wniosek 

o zamknięcie dyskusji

brak sprzeciwu
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GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      12     głosów za
        3   głosy  przeciw
        0     głosów  wstrzymujących się  

ppkt. 8

Projekt uchwały w sprawie dopłaty do ceny 1m3 dostarczonej wody oraz odprowadzonych ścieków 
wynikającej z taryfy za dostarczoną wodę i odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Czeladź, 
zatwierdzonej uchwałą Nr ........................ Rady Miejskiej w Czeladzi

Temat wyjaśnia Burmistrz Marek Mrozowski

Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej  : Komisja pozytywnie zaopiniowała ten materiał

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      15     głosów za
        0   głosów  przeciw
        0     głosów  wstrzymujących się  

ppkt. 9

Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 2/9 k.m. 52 o 
powierzchni 772 m 2 oraz działki nr 2/11 k.m. 52 o powierzchni 1817 m 2 położonych przy ul. 
Handlowej w Czeladzi

Temat omawia Kierownik Wydziału Nieruchomości Agnieszka Nowak

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Kierownik Wydziału Nieruchomości Agnieszka Nowak
3. Radca Prawny  Jan Gamrat
4. Burmistrz Marek Mrozowski

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      15     głosów za
        0   głosów  przeciw
        1     głos  wstrzymujący się  

ppkt. 10

Projekt uchwały sprzedaży działki  nr 2/8 k.m. 52 o pow. 4491m2  położonej przy ul. Handlowej w 
Czeladzi
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Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej  : Komisja pozytywnie zaopiniowała ten materiał

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Burmistrz Marek Mrozowski
3. Radny Andrzej Świątek
4. Kierownik Wydziału Nieruchomości Agnieszka Nowak
5. Radna Teresa Kosmala

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      14     głosów za
        0   głosów  przeciw
        2     głosy  wstrzymujące się  

ppkt. 11

Projekt uchwały w sprawie Przyjęcia od Powiatu Będzińskiego darowizny nieruchomości ozn. nr 
działki 227/5 k.m. 13 o pow. 302 m 2 położonej przy ul. Szpitalnej w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      15     głosów za
        0   głosów  przeciw
        0     głosów  wstrzymujących się  

ppkt. 12

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu użytkowego 
usytuowanego w budynku przy ul. Sikorskiego 7A w Czeladzi z dotychczasowym najemcą na czas 
oznaczony 5 lat

Temat omawia Kierownik Wydziału Lokalowego ZBK Ewa Kiedrzyn

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Burmistrz Marek Mrozowski
3. Radny Andrzej Świątek

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      14     głosów za
        0   głosów  przeciw
        0     głosów  wstrzymujących się  
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ppkt. 13

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu użytkowego 
usytuowanego w budynku przy ul. 17-go Lipca 23 w Czeladzi z dotychczasowym najemcą na czas 
oznaczony 5 lat

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      14     głosów za
        0   głosów  przeciw
        0     głosów  wstrzymujących się  

ppkt. 14

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu użytkowego 
usytuowanego w budynku przy ul. 17-go Lipca 17B w Czeladzi z dotychczasowym najemcą na czas 
oznaczony 5 lat

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      15     głosów za
        0   głosów  przeciw
        0     głosów  wstrzymujących się  

ppkt. 15

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu użytkowego 
usytuowanego w budynku przy ul. 11-go Listopada 9B w Czeladzi z dotychczasowym najemcą na 
czas oznaczony 5 lat

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      15     głosów za
        0   głosów  przeciw
        0     głosów  wstrzymujących się  

ppkt. 16

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu użytkowego usytuowanego w 
budynku położonym w Czeladzi przy ul. Bytomskiej 33  dotychczasowemu najemcy na czas 
oznaczony 3 lat

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      15     głosów za
        0   głosów  przeciw
        0     głosów  wstrzymujących się  

ppkt. 17
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Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu użytkowego 
usytuowanego w budynku przy ul. 17 Lipca 12 w Czeladzi z dotychczasowym najemcą na czas 
oznaczony 5 lat

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      15     głosów za
        0   głosów  przeciw
        0     głosów  wstrzymujących się  

ppkt. 18

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu użytkowego 
usytuowanego w budynku przy ul Katowickiej 34 w Czeladzi z dotychczasowym najemcą na czas 
oznaczony 3 lat. 

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      15     głosów za
        0   głosów  przeciw
        0     głosów  wstrzymujących się  

ppkt. 19

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 28/29 k.m. 47 o pow. 23 m2 

położonej przy ul. Trznadla w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      15     głosów za
        0   głosów  przeciw
        0     głosów  wstrzymujących się  

ppkt. 20

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 13/1 k.m. 50 o pow. 344 
m2 położonej przy ul. 3 Szyb w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      15     głosów za
        0   głosów  przeciw
        0     głosów  wstrzymujących się  

ppkt. 21

Projekt uchwały przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54/1 k.m. 13 o pow. 122 m2 położonej 
przy ul. Ogrodowej  w Czeladzi
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GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      15     głosów za
        0   głosów  przeciw
        0     głosów  wstrzymujących się  

ppkt. 22

Projekt uchwały przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54/1 k.m. 13 o pow. 172 m2 położonej 
przy ul. Ogrodowej  w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      15     głosów za
        0   głosów  przeciw
        0     głosów  wstrzymujących się  

ppkt. 23

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54/1 k.m. 13 o pow. 123 
m2 położonej przy ul. Ogrodowej  w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      15     głosów za
        0   głosów  przeciw
        0     głosów  wstrzymujących się  

ppkt. 24

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54/1 k.m. 13 o pow. 114 
m2 położonej przy ul. Ogrodowej  w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      15     głosów za
        0   głosów  przeciw
        0     głosów  wstrzymujących się  

ppkt. 25

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 54/1 k.m. 13 o pow. 113 
m2 położonej przy ul. Ogrodowej  w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      15     głosów za
        0   głosów  przeciw
        0     głosów  wstrzymujących się  
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ppkt. 26

Projekt uchwały przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 227/3 k.m. 13 o pow. 15,20 m2 

położonej przy ul. Szpitalnej-Bocznej  w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      15     głosów za
        0   głosów  przeciw
        0     głosów  wstrzymujących się  

ppkt. 27

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 79/10 oraz części działki 
nr 79/7 k.m. 6 o pow. 400 m2 położonych przy ul. Szpitalnej  w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      14     głosów za
        0   głosów  przeciw
        0     głosów  wstrzymujących się  

ppkt. 28

Projekt uchwały zmiany uchwały Nr XLI/589/2008 w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych 
doraźnych Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi

GŁOSOWANIE za podjęciem uchwały

      15     głosów za
        0   głosów  przeciw
        0     głosów  wstrzymujących się  

Dot. pkt. 10 – porządku obrad Sesji

Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta Zofia Gajdzik : Sprawa chodnika ( obwodnica ) w WPI jest 
to zaplanowane na rok przyszły nie ma możliwości podzielenia tego zadania, witacze dziś rozpoczęło 
MZGK remonty wszystkie będą odnowione, przystanek na ul. Kombatantów dojście do kościoła
jest tam zaprojektowany przystanek w rejonie pętli tramwajowej miało być to realizowane z zadaniem 
budowy ronda, to zadanie nie jest realizowane, chcemy uruchomić dodatkowa linię w postaci 
mniejszego taboru mini busa, która kursowała by wyłącznie tylko po Czeladzi i obsługiwała Rynek

Burmistrz Marek Mrozowski : Taki pomysł został zaproponowany przez nas, jest to pierwsza linia 
myślę, że w przyszłości tych linii będzie więcej, występujemy do KZK GOP o zmianę taryfy biletowej 
i przejście na bilet czasowy umożliwi to rozpowszechnienie systemu przesiadkowego
ul. Kombatantów i ul. Grodziecka jest przygotowywany projekt przebudowy tego skrzyżowania

17



ul. Kombatantów w projekcie zostanie przedłużona, ta droga pozwoliła by na obsługę nowego 
targowiska ten projekt będzie umożliwiał utworzenie przystanku bliżej nie ma możliwości utworzenia 
przystanku autobusowego przy przystanku tramwajowym, czyszczenie dna Brynicy zwróciliśmy się do 
zarządcy rzeki w ubiegłym roku oto żeby wyczyścił koryto i naprawił wały, nie przyniosło to żadnej 
reakcji będzie to trudno wyegzekwować, żywopłot ul. Kościuszki i ul. Sikorskiego zwrócimy się do 
osoby 
która jest za to odpowiedzialna, małe flagi z Herbem miasta jeżeli w tym roku nie uda się zakupić
tych flag to w następnym roku to zrealizujemy, ul. Katowicka woda, która podchodzi pod ścieżkę 
rowerową zostało to zapisane przez dyrektora MZGK, doświetlenie przejścia sprawdzimy możliwości 
techniczne, urządzenie na rynku które zostało zamontowane została zgłoszona reklamacja, dziury
w drodze zostało to przekazane do MZGK, jeśli chodzi o dodatkowe ławki na przystankach 
sprawdzimy to czy da się takie zainstalować, informacje o klubach, interpelacjach i wnioskach radnych 
postaramy się szybko to zamieścić na stronie internetowej naszego miasta, herb i wykorzystanie 
reguluje to uchwała, dziewięć wniosków, zostało rozpatrzonych pozytywnie, zgodę otrzymują 
przeważnie te instytucje, których zadania są zgodne z zadaniami samorządu

Z -ca dyr ZBK Maciej Bednarczyk : Budynek mieszkalny przy Gimnazjum nr 3 chodnik
dyr. Malczewski uzgodnił to z Panem Radnym 

Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska : Sprawa parkietu w Gimnazjum nr 1 Pani dyrektor planuje 
wymianę parkietu, ten parkiet jest tak zniszczony, że nadaje się tylko do zerwania 

Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta Zofia Gajdzik : Sprawa zwierząt, nie funkcjonuje coś takiego 
jak pogotowie dla zwierząt i ta procedura jest taka jak wynika z umowy, trzeba dzwonić na dyżurkę do 
Straży Miejskiej 

Kierownik Wydziału Promocji Miasta Wojciech Maćkowski : Przetarg dot. promocji inwestycyjnych
Pan Radny chyba się pomylił ponieważ nie było czegoś takiego, że jedna firma wygrała dwa przetargi

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli
 

1. Radny Andrzej Świątek
2. Burmistrz Marek Mrozowski
3. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej 

Dot. pkt. 11 i 12 porządku obrad Sesji

Radny Marian Kita : Chciałem wrócić do sprawy oczyszczania rzeki Brynicy w interpelacjach 
mówiłem, żebyśmy się  zwrócili jako Urząd Burmistrza Rada Miejska do posłów i senatorów
żeby dokonali określonych zmian i poprawek w ustawie bo innej drogi nie ma

Radny Janusz Gątkiewicz : Ul. Nowopogońska obok Ergu tam jest zaplecze ul. Słowiańskiej
tam są połamane dwa drzewa i wygląda to fatalnie

Radna Teresa Kosmala : Chciałam zgłosić interwencje w sprawie traw kiedy będą one koszone na 
skwerach

Burmistrz Marek Mrozowski : Jak pogoda na to pozwoli i będzie sucho wtedy zaczną być koszone 
trawy

Radny Andrzej Świątek : Przystanek koło Reala tworzy się tam kałuża jest to też wizytówka miasta
ta okolica może zatkana jest tam studzienka kanalizacyjna, czy w innych szkołach podstawowych też
zdarza się, że dzieci opuszczają Czeladź i udają się do innego miasta kontynuować naukę
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Burmistrz Marek Mrozowski : To jest droga krajowa, przy przebudowie tej drogi będzie zrobione 
odwodnienie, ta inwestycja ma się rozpocząć w przyszłym roku

Radny Ireneusz Gawroński : Prosiłbym o mapy  dot. tras rowerowych

Radna Grażyna Strączek : Czy wszystkie dzieci, które zostały zgłoszone do przedszkoli, będą 
miały miejsce, czy są jakieś informacje dot. zwolnień w placówkach oświatowych

Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska : Jeden oddział został utworzony w przedszkolu nr 10
jeżeli chodzi o nauczycieli, niestety spada nam liczebność dzieci w wieku szkolnym a co za tym idzie 
spada nam ilość klas i brakuje ilości godzin dla nauczycieli, w każdej szkole taka sytuacja jest zawsze
że jakieś dzieci wybierają inne szkoły

Dot. pkt. 13 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej   
Odczytuje odpowiedź Z -ca Kierownika Wydziału Rozwoju dot. Firmy Jantar

Odczytuje informację dot. interpelacji Radnego Ireneusza Gawrońskiego

Dot. pkt. 14 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej   
Odczytuje pismo Kierownika Wydziału Nieruchomości kierowane do Kancelarii Radcy Prawnego 
Krzysztofa Winscha z Katowic

Odczytuje pismo kierowane do vice Starosty Mariusza Kozłowskiego od Burmistrza Marka 
Mrozowskiego

odczytuje informacje od mieszkańca Przemysława Szałańskiego dot. protokołu Komisji Rewizyjnej

Odczytuje pismo dyr. MZGK do Powiatowego Zarządu Dróg w Rogoźniku dot. ul. Wiejskiej

Odczytuje pismo dyr. MZGK do Powiatowego Zarządu Dróg w Rogoźniku dot. oczyszczania dróg 
powiatowych

Odczytuje pismo z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych do Burmistrza Marka Mrozowskiego
dot. uchwały 1111 Rady Miejskiej z dnia 25 lutego 2010

Odczytuje pismo kierowane do Przewodniczącego Komisji Edukacji Radnego Dominika Penara

Odczytuje pismo Ministra Sportu i Turystyki Kierowane do Burmistrza Marka Mrozowskiego

Radny Andrzej Świątek : Chciałbym Państwa zaprosić na dzień 3 czerwca 2010 roku na godzinę 
8.30 do Kościoła pod wezwaniem św. Wojciecha na mszę św dziękczynną za dwadzieścia lat
samorządu terytorialnego

Dot. pkt. 15 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam Sesję Rady Miejskiej.
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            Przewodniczący

                         Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                              Sławomir Święch

Protokołował:
Krystian Załęczny

• integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy
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